

# Memo/Mémo



**To: Band Members & Residents**  
**From: The Health Center**  
**Re: Walk for Suicide Prevention**  
**When: Sunday, September 10<sup>th</sup>, 2017**  
**Where: Mgr. WJ Conway Public Library, Edmundston**  
**Time: 11:00 a.m.**

There will be a walk to raise awareness about suicide and mental illness organized by the "Comité promotion de la vie et prévention suicide Madawaska Inc." (Committee for the promotion of life and suicide prevention Madawaska Inc.) beginning at the Mgr. WJ Conway Public Library at 11:00 a.m., and finishing at the Log Cabin. (Approximately 1.5kms)

There will be a lunch served after the walk, as well as booths featuring different information related to the cause.

We hope to see many of you there!

Thank you!

**À: Membres & résident(e)s de la bande**  
**De: Le Centre médical**  
**Sujet: Marche pour la prévention du suicide**  
**Quand: Dimanche, le 10 septembre, 2017**  
**Endroit: Bibliothèque publique Mgr. WJ Conway**  
**Time: 11h00**

Une marche aura lieu pour la sensibilisation au suicide et aux maladies mentales, organisée par le Comité promotion de la vie et prévention suicide Madawaska Inc. débutant à la Bibliothèque Publique Mgr. W.J. Conway à 11h00, et se terminant au chalet en bois rond. (Approximativement 1.5 kms).

Un diner sera servi après la marche, ainsi que des kiosques figurant diverses informations liées à la cause.

Nous espérons vous y voir en grand nombre!

Merci!